

2014/06/10

Messrs. Travel & Tourism Offices' General  
Managers

السادة/ مدراء مكاتب السفر والسياحة المحترمين

تعميم رقم (19) لسنة 2014  
Circular No. (19) 2014

**Greeting,**

Pursuant to Law No 2 of 2011, establishing Abu Dhabi Tourism & Culture Authority (TCA Abu Dhabi) with an overall objective to develop and elevate quality standards of the tourism industry in the Emirate of Abu Dhabi.

Implementation of the decision for Executive Committee of the Executive Council No. 6V c 39/2013 dated 13/03/2014, please note that all travel and tourism offices in the Emirate of Abu Dhabi must start apply the Zero-Commission policy on airline tickets' sales in the emirate of Abu Dhabi as follow:

- (7%) - For International/Global ticket sales
- (5%) - For ticket sales in the Arabic Gulf Countries.

While we hope to comply with the above, we would like to insert the zero Commission under the name of (service charges).

Thank you for your cooperation.

Kind Regards,



Nasser Saif Al Reyami  
Standards Regulations & Licensing Department Director

تحية طيبة وبعد،

بناءً على القانون رقم 2 لسنة 2011 بإنشاء هيئة أبوظبي للسياحة والثقافة وما نص عليه بشأن المهام والاختصاصات لتحقيق التنمية السياحية لإمارة أبوظبي، وذلك من خلال القيام بالمهام الموكلة للهيئة.

تنفيذاً لقرار اللجنة التنفيذية في المجلس التنفيذي رقم 6V جـ 39/2013 تاريخ 13/03/2014، يرجى من جميع مكاتب السفر والسياحة العاملة في الإمارة الالتزام بتطبيق العمولة الصفرية على مبيعات تذاكر السفر في الإمارة على النحو التالي:-

- (7%) لمبيعات التذاكر العالمية.
- (5%) لمبيعات التذاكر إلى دول الخليج العربي.

وإذ نأمل التقيد بما ورد أعلاه، لنود الإشارة إلى إدراج العمولة الصفرية تحت مسمى (أتعاب الخدمة).

شاكرين لكم حسن تعاونكم

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،